
Skolebestyrelsesmøde den 25. maj kl. 17:00– 19:00                     Facilitator: Signe, Referent: Martin Hodel 
 
Sted: Personalerummet 

Deltagere:                                                                                                                                            
Forældrerepræsentanter: Signe Sloth Hansen (formand), Kjeld Rune Jensen (afbud), Mick Biehl (afbud), Mikkel Ulfeldt Hede, Sigbhatullah 

Amadid, Mikkel Korsgaard Vendelboe (afbud), Thor Wilkens (afbud) 
Afbud:                                         
Suppleanter:                            Mikael Bay Hansen (afbud), Gorm Larsen (afbud), Jesper Melcher, Marie-Claire Schat Mørdrup 
Elevrepræsentanter: Milas (7.x) (deltog ikke) og Mulu (8.x) (deltog ikke) 
Personalerepræsentanter:    Thomas Jensen, Christina Flintholm 
Skoleledelse: Irene Hastrup, Martin Hodel, Martin Gorm Pedersen og Lisbeth Jensen 
 
 

Emne  Hvad skal 
vi udrette 

Proces 
(ansvarlig) 

Tid Beslutning 

1. Godkendelse af 
dagsorden 
 

   17.00 Der blev tilføjet et ekstra punkt (punkt 9).  

2. Nyt fra 
elevrådet 

Lytte, spørge Elevrepræse
ntanter 

17.05 Ingen elever til stede. 

3. Status på 
Corona-
situationen og 
trivsel 

Lytte, spørge Ledelsen 
giver status 

17.15 Skolen har haft det første større coronaudbrud med en klasse med mange smittede. 
Godthåb Sogn har været meget tæt på nedlukning, men pt. har tallene i både 
sognet og i kommunen stabiliseret sig på et højt niveau, men dog i så sikker afstand 
af nedlukningsgrænsen, at sognet og dermed ikke umiddelbart står over for en ny 
nedlukning. 

4. Økonomi – 
undervisningsud
valgets 
beslutning om 
at tilbageholde  
overførsel af 
midler til næste 
år 

Beslutte evt. 
opfølgende 
tiltag. 

Irene og 
Signe 
orienterer 
om økonomi-
situation   

17.25 Undervisningsudvalgets beslutning om ikke at godkende overførsel af 
ekstraordinære overskydende midler medfører desværre, at en stor del af skolens 
opsparede midler ikke vil være til rådighed. På skolen er der derfor en del planlagte 
projekter, som ikke kan gennemføres. Skolen mangler derfor midlerne, som er 
kommet i hus via rettidig omhu og økonomisk fornuftige prioriteringer.  
Der har i årevis været regnskabsmæssig præcedens for, at en skole har kunne søge 
om at få overført et ekstraordinært mindre forbrug til projekter i det efterfølgende 
år og dette har været en formalitet tidligere. Beslutningen, som også inkluderer en 
afskaffelse af den normale praksis om, at en skole forlods kan få overført et 



mindreforbrug på 2%, er vedtaget på bagkant af et regnskabsår og det kommer 
derfor som en stor overraskelse for skolen, som har disponeret de forventede 
overførte midler til en opgradering af faciliteterne til faget h/d og til etableringen af 
et ungemiljø i kælderen i gammel bygning. De forventede ekstraordinært overførte 
midler skal nu dække merforbrug på andre af kommunens skoler, mens de 2% 
mindreforbrug tilbageholdes og først kommer til rådighed i 2023.  
Signe har skrevet til undervisningsudvalgets formand, Michael Vindfeldt, om 
udfordringen/problemet. 
Signe og Jesper tager dialogen mellem politikerne og de forældrevalgte 
bestyrelsesmedlemmer med videre. 

5. Mellemtilbud - 
høringssvar 

 Irene 
orienterer 
om hørings-
opgaven ift. 
mellemtilbud 

17.45 Høringssvaret tages op igen på mødet i juni. Bestyrelsen bakker op om forslaget, 
men det er vigtigt at implementeringen er i orden fra forvaltningens side og 
økonomimodellen er vigtig at have skærpet opmærksomhed på. 

6. Valgfagsordning 
på 7.-8.årgang 

Lytte Signe 
orienterer 
om proces 
for 
henvendelse 
til Frb. 
Kommune 

18.00 Skolebestyrelsens formand har skrevet til udvalget om udfordringen med 
merforbruget ift. oprettelse af valgfagshold, hvor alle elever bliver undervist på 
egen skole og ud fra deres førsteprioritet. Vi afventer svar fra udvalget.   

7. Tendenser i 
data for skolen  

Lytte, evt. 
beslutte 
opfølgende 
tiltag 

Mick 
præsenterer 
evt. 
tendenser, 
der fremgår 
af skolens 
data 

18.10 Udsættes, da Mick ikke var til stede i mødet. 

8. Personale-
trivsel   

Planlægning 
af 
trivselstiltag 
for 
personalet  

Mikkel V + 
Marie Claire 
giver status –
beslutte at 
udskyde til 

18.30 Grundet usikkerheden omkring corona og eventuelle nye nedlukninger udsættes 
tiltaget til begyndelsen af september. Der ligger en plan klar, som kan rulles ud med 
forholdsvis kort varsel. 
Forslaget er d. 10/9 2021. 



efter 
sommer 

9. Fire 0.klasser 
næste år på LC 

   Bestyrelsen har skrevet et høringssvar ift. skoledistrikter og pointeret vigtigheden 
af, at der ikke oprettes fire klasser på 0.årgang og nu er det alligevel endt med fire. 
 
De fire klasser på kommende 0.årgang har ikke noget med skoledistriktsændringer 
at gøre. Det handler om en politisk beslutning, hvor forskellige scenarier var i spil og 
det scenarie, som giver LC fire spor, var den politikerne vedtog. Det er ikke 
umiddelbart muligt at sige noget om, hvor mange klasser, der kommer i skoleåret 
22/23.  

10. Nyt, 
Meddelelser 

Formand/SB:  
Ledelsen:  
 

 18.45  

11. Næste møde Onsdag den 
16. juni kl. 17 

  Mødekalender for skoleåret 21/22 
Tendenser i data for skolen 
Personaletrivselstiltag 
Opfølgning på økonomibeslutningen 
Opfølgning på høringssvaret ift. mellemformer 
Sommermiddag 

12. Under stregen     

 


